
علی نژاد: تصمیم گیری درباره لیگ
 با ستاد مقابله با کروناست

معاون قهرمانی وزارت ورزش و جوانان گفت: دنبال این 
نباش��ید که چه کس��ی به کدام کاندیدا رای داده، داستان 
انتخابات را ببندید. به گزارش ایسنا، مهدی علی نژاد، معاون 
قهرمانی وزارت ورزش و جوانان در مجمع انتخاباتی فدراسیون 
ووشو گفت: بعد از نزدیک به ۱۳ سال سکان هدایت فدراسیون 
ووشو را به آقای صدیقی می سپارم. البته آقای صدیقی پیش 
از این هم کنار ما بوده است. امیدوارم با همت شما اعضا در 
این مسیر موفق شود. معاون قهرمانی وزارت ورزش و جوانان 
گفت: خواهش می کنم اقلیت به رأی اکثریت احترام بگذارد 
و اکثری��ت حقوق اقلیت را رعایت کند. آرا مخفی اس��ت و 
دنبال این نباشید که چه کسی به کدام کاندیدا رای داد. از 
صدیقی می خواهم که مسیر مستقیم این فدراسیون را ادامه 
بدهد. معاون قهرمانی وزارت ورزش و جوانان همچنین درباره 
وضعیت برگزاری لیگ فوتبال با وجود مثبت ش��دن تست 
کرونای چندین فوتبالیست گفت: ادامه فوتبال بستگی به 
شرایط پیش رو دارد. پروتکلی طراحی شد که بر اساس آن 
مسابقات برگزار می شود. اگر تیمی ۲۵ درصد نفراتش کرونا 
داشته باشد تیم قرنطینه می شود و این در پروتکل پیش بینی 
شده است. تصمیم گیری درباره کلیت لیگ هم به ستاد ملی 
مقابله با کرونا برمی گردد. اگر این ستاد وضعیت را به گونه ای 
ببیند که باید جلوگیری ش��ود، حتما این اتفاق می افتد. او 
درباره اساسنامه فدراسیون فوتبال هم بیان کرد: فیفا می گوید 
فدراسیون فوتبال باید سازمان غیردولتی باشد اما در قانون ما 
نهاد عمومی غیردولتی است که آنها با عمومی بودن مشکل 
دارند. دوستان در حال کار کردن روی این موضوع هستند. 
فیفا ۲ ایراد اساسی به اساسنامه گرفت که یکی حضور وزیر 
و معاون وزیر در مجمع بود و دیگری عمومی بودن اساسنامه. 
از آنجایی که ما دنبال مصالح فوتبال ایران هستیم، پذیرفتیم 
که وزیر و معاون به عنوان عضو افتخاری در مجمع باشیم که 
فیفا هم قبول کرد. بحث دیگر عمومی بودن بود و بحث قانون 
است که باید ببینیم مذاکرات چگونه پیش می رود. علی نژاد 
همچنین درباره حضور چند شغله ها در فدراسیون ها گفت: اگر 
در فدراسیون چیزی به عنوان شغل تعریف شده باشد کسی 
نمی تواند ۲  شغل داشته باشد اما شاید در فدراسیون پستی 
شغل نباشد. باید ببینیم شغل محسوب می شود یا نه. هر جا 

دو شغله ببینیم ورود می کنیم و تصمیم لازم را می گیریم. 

۱۴ نفر برای ریاست فدراسیون
پزشکی ورزشی ثبت نام کردند

با پایان مهلت ثبت نام از کاندیداهای ریاست فدراسیون 
پزشکی ورزش��ی، ۱۴ نفر با حضور در دبیرخانه مجمع 
انتخاباتی فدراسیون، کاندیدا شدند. به نقل از فدراسیون 
پزشکی ورزشی، ثبت نام از کاندیداهای ریاست فدراسیون 
پزشکی ورزشی در شرایطی برابر اطلاعیه اعلامی از دوم 
تیرماه آغاز شده بود که راس ساعت ۱۵ دیروز )۱۵ تیرماه( 
و با پایان ساعت اداری به پایان رسید و ۱۴ نفر اقدام به 

ثبت نام کردند. 

کرونا فرنگی کار تیم ملی را
 راهی ICU کرد

دارنده مدال برنز جهان، طلای بازی های آسیایی و ۳ طلای 
آسیا پس از ابتلا به کرونا به دلیل وخامت وضعیت تنفسی 
در بخش مراقبت های ویژه بیمارستان دکتر مسیح دانشوری 
بس��تری شد. پس از ابتلای حسین نوری، دارنده مدال برنز 
کشتی فرنگی جهان و قهرمان بازی های آسیایی به ویروس 
کرونا و با توجه به وضعیت وخیم این کشتی گیر، فدراسیون 

کشتی پیگیر روند درمانی وی شد. 
بر این اساس با پیگیری های فراوان فدراسیون کشتی، وزیر 
ورزش و جوانان، فدراسیون پزشکی- ورزشی و همکاری دکتر 
ولایتی، رئیس بیمارستان مسیح دانشوری، این قهرمان کشتی 
ایران به بخش مراقبت های ویژه این بیمارستان منتقل شد. 
نوری اکنون زیر دس��تگاه تنفس ق��رار دارد و داروهای 
مخصوص ریه به این کشتی گیر تزریق شده و تحت درمان 

ویژه قرار گرفته است. 

کی روش وقتی به ایران می آید
 که کرونا نباشد

کارلوس کی روش گفته وقتی کرونا به پایان رس��ید 
ب��ه ایران می آید ام��ا این اتفاق با توجه به روند ش��یوع 
این بیماری در آینده نزدیک غیرممکن اس��ت. کارلوس 
کی روش، سرمربی اسبق تیم ملی فوتبال همچنان خاطرات 
خوبی از دوران فعالیت در ایران دارد. اخیرا به نقل از علی 
کفاش��یان، رئیس سابق فدراسیون فوتبال گفته شد که 
ک��ی روش بزودی به ایران می آی��د که این موضوع برای 
هواداران کی روش خبر خوبی است. با این حال کارلوس 
ک��ی روش آمدنش به ایران را منوط به پایان یافتن کرونا 
کرده که با توجه به کشف نشدن واکسن این ویروس، این 
موضوع در آینده نزدیک بعید به نظر می رسد و شاید به 
سال آینده و زمانی که درمانی برای این بیماری پیدا شد، 
موکول شود. کی روش به جز دیدار با دوستانش در ایران، 
قصد دارد بخشی از طلب خود از فدراسیون فوتبال را به 
خیریه ای در ایران واگذار کند تا صرف کمک به کودکان 
 بیماری های خاص شود اما تاریخ مشخصی برای این اتفاق

وجود ندارد. 

اخبار

ورزشی

پرافتخارترین س��نگین وزن کش��تی ایران همچنان در حال 
پیگیری موضوع دریافت مدال طلای المپیک ۲۰۱۲ لندن است 
و اعلام کرده بزودی به دیدار رئیس اتحادیه جهانی می رود. اوایل 
مردادماه سال گذشته، سایت اتحادیه جهانی کشتی رسما اعلام 

کرد با توجه به محرز ش��دن دوپینگ 
نفرات برتر س��نگین  وزن کشتی آزاد 
المپی��ک ۲۰۱۲ لن��دن، مدال طلای 
این وزن به سیدکمیل قاسمی خواهد 
رس��ید. ای��ن در حالی اس��ت که این 
مدال هنوز به دست قاسمی نرسیده 
و او مدعی است اقدامات لازم از سوی 

متولیان ورزش کش��ورمان انجام نشده اس��ت. در همین راستا 
کمیل قاسمی اعلام کرد: پیگیر هستم تا بتوانم در اولین فرصت 
با لالوویچ ملاقاتی داشته باشم و به او بگویم مردم ایران بویژه مردم 
کشتی دوست مازندران از او انتظار دارند حق مرا همان گونه که 
اعلام شده است، بدهد. وی ادامه داد: وقتی کشتی گیر گرجستانی 
که مدال نقره المپیک ۲۰۱۲ را با پیروزی بر بلال ماخوف روس به 
دست آورده بود دوپینگش اعلام شد، سریع کشتی گیر روس را 
به عنوان نفر دوم اعلام کردند. وقتی پیگیری کردم گفتند قوانین 
می گوید آخرین بازنده به کشتی گیر دوپینگی، جایگزین او می شود 
و آن زمان هیچ کس پیگیر آن نشد که چرا مقام دومی به ایران 
نرسید! قاسمی ادامه داد: بعد از اینکه دوپینگ تایمازوف ازبکستانی 

از سوی وادا به اتحادیه جهانی کشتی اعلام شد، اتحادیه جهانی مرا 
به عنوان آخرین بازنده به تایمازوف به عنوان نفر اول معرفی کرد. 
یعنی مطابق همان قانونی که خودشان می گفتند. دارنده مدال 
نقره المپیک ۲۰۱۶ ریو تصریح کرد: چند ماه پیش در کمیته ملی 
المپیک ۲ نفر از آقایان دست اندرکار را 
دیدم که درست نیست نام شان را بیاورم. 
آنها به من گفتند روس ها به مدال طلای 
المپیک تو اعت��راض کردند و احتمالا 
محاس��بات درس��تی برای اعلام مدال 
طلای تو نشده است. از نوع صحبت شان 
متوجه ش��دم کاملا در جریان موضوع 
پیگیری روس ها هستند. وی تاکید کرد: آن زمان هم تقاضا کردم 
چرا فدراسیون کشتی و کمیته ملی المپیک به طور مستقیم از 
اتحادیه جهانی کشتی کار مرا پیگیری نمی کنند. آن مدال طلا 
مال من نیست که بگویم از من خوش شان نمی آید. آن سهم مردم 
ایران و سهم کشتی است. دارنده مدال نقره جهان افزود: لالوویچ 
به عنوان رئیس اتحادیه جهانی کشتی و نماینده IOC در ستاد 
جهانی مبارزه با دوپینگ حضور دارد و کاملا در جریان همه مسائل 
است. مردم هوشیار هستند و می فهمند که چه اتفاقی در حال 
رخ دادن است. من هم تا جایی که توانم برسد پیگیری خواهم 
کرد. من کسی را جز خدا ندارم و هر اتفاقی هم بیفتد نمی گذارم 

پشت پرده ها مخفی بماند. 

علیرض�ا هنرمنش: کمیته لیگ فدراسیون کشتی در حالی 
ب��ه آغاز پیکارهای لیگ برتر کش��تی آزاد و فرنگی از اوایل 
مردادماه امیدوار اس��ت که موج شیوع ویروس کرونا صعود 
نگران کننده ای دارد. مسؤولان کمیته لیگ فدراسیون کشتی 

ماه هاس��ت با س��فر به استان های 
مختل��ف در حال رایزنی با متولیان 
سیاسی و ورزشی کشورمان هستند 
تا بتوانند تنور رقابت های لیگ برتر 
امس��ال را نسبت به سال های قبل، 
گرم ت��ر کنند. در این مدت اتفاقات 
خوب��ی هم افت��اد و ش��اهد اعلام 

آمادگی استان های مختلف برای حضور در لیگ برتر کشتی 
آزاد و فرنگی امسال بودیم که همین حجم از آمادگی تا قبل 

از آغاز لیگ نیز جالب توجه و ستودنی است. 
اما در مقابل پروسه آغاز رقابت های لیگ برتر کشتی، دیوار 
بلند و مستحکمی  به نام ویروس کرونا قرار دارد که فعلا علاوه 
بر کشتی، تمام  رشته های ورزشی در ایران و جهان را تحت 
تأثیر قرار داده اس��ت. پیش از این، کمیته لیگ فدراسیون 
کش��تی اعلام کرده بود با تمام توان س��عی دارد رقابت های 
لیگ را اوایل مردادماه استارت بزند؛ وعده ای که با توجه به 
موج دوم شیوع ویروس کرونا در نقاط مختلف کشور از جمله 
استان های کشتی خیز، بعید به نظر می رسد تحقق یابد، بویژه 

اینکه چندی پیش س��تاد مبارزه با ویروس کرونا در ورزش 
هم آب پاکی را روی دس��ت فدراس��یون کشتی ریخت و با 
تاکید بر پربرخورد بودن این رشته، مجوز آغاز فعالیت های 
کشتی از جمله اردوهای تیم ملی را صادر نکرد. ضمن اینکه 
اتحادیه جهانی کشتی هم همچنان 
معتقد است تمام  فعالیت های رسمی 
 این رشته باید تا روز ۱۰ شهریور ماه 
تعطیل باشد تا شاید بعد از این تاریخ 
با توجه به نشست بعدی هیأت رئیسه، 

تصمیمات جدیدی اتخاذ شود. 
حال ب��ا توجه ب��ه محدودیت ها 
و ممنوعیت ه��ای داخلی و خارجی، بعید به نظر می رس��د 
رقابت های لیگ برتر کشتی آزاد و فرنگی از اوایل مردادماه 
آغاز ش��ود و گویا فعلا زور ویروس کرونا به مراتب بیشتر از 

برنامه های از پیش تعیین شده کمیته لیگ کشتی است. 
از س��ویی، رقابت های لیگ برتر کشتی به عنوان یکی از 
اتفاقات بزرگ مالی برای مربیان و کش��تی گیران از اهمیت 
بالایی برای گوش شکس��ته ها برخوردار است اما باید قبول 
کرد سلامتی قهرمانان ملی نیز بسیار مهم است؛ قهرمانانی 
که باید تا سال آینده خودشان را مهیای حضور در المپیک 
کنند و آمادگی و سلامت آنها اهمیت فراوانی برای متولیان 

ورزش دارد.

سید کمیل قاسمی:  فعلا اسمی از آقایان نمی آورم

اجازه نمی دهم پشت  پرده های کشتی مخفی بماند
زورآزمایی لیگ کشتی با ویروس کرونا

زمزمه تعویق

فدراسیون فوتبال سوریه برگزاری بازی با ایران را تأیید کرد
فدراسیون فوتبال سوریه رسماً دیدار دوستانه تیم ملی این کشور برابر ایران را تأیید کرد. ابراهیم ابازید، دبیرکل فدراسیون فوتبال 
سوریه در بیانیه ای گفت: با موافقت نبیل معلول، سرمربی تونسی تیم ملی فوتبال سوریه، دیدار تدارکاتی با تیم ملی فوتبال ایران را ۳ 
سپتامبر )۱۳ شهریور( در تهران برگزار می کنیم. ۵ روز پس از این بازی نیز به مصاف تیم  ملی فوتبال عراق در شهر اربیل خواهیم رفت. 

حامد واعظی: چند ماه قبل  لیگ برتر فوتبال ایران در هفته 
بیس��ت و یکم متوقف شد و ادامه اش ماند برای همین هفته 
پی��ش؛ زمانی که گفتند موج کرونا کمتر ش��ده و می ش��ود 
ب��ا رعایت »پروتکل های بهداش��تی« بازی ها را بدون حضور 
تماش��اگران برگزار کرد. همین کار را در ایتالیا و اس��پانیا و 
انگلیس و آلمان و... هم کردند. هرچند برخی تیم ها، بازیکنان 
و مربیان معتقد بودند نباید این طور بشود اما هفته قبل، لیگ 
برتر دوباره شروع شد. ظاهرا همه چیز خوب پیش می رفت تا 
اینکه خبر رسید ۱۱ بازیکن فولاد و ۱۲ بازیکن استقلال به 
کرونا مبتلا شده اند. شاید این اتفاق در بازی این دو تیم برابر 
هم )۴ تیر معوقه از هفته نوزدهم( رخ داده باشد اما هر چه 
هس��ت، این اتفاق افتاده و حالا باید کاری کرد. طبق همان 
پروتکل های بهداش��تی که صادر شده بود، حالا کل اعضای 
فولاد و استقلال باید به قرنطینه بروند و حداقل ۲ هفته تحت 
مراقبت باش��ند، یعنی اگر بخواهند هم حق ندارند در هیچ 
مسابقه ای شرکت کنند. البته مساله ابتلای بازیکنان این دو 
تیم به کرونا باید از س��وی مراجع ذی ربط مانند فدراسیون 
پزشکی- ورزشی تایید ش��ود که در صورت تایید، قرنطینه 
تیم ها اجباری است. در این میان، باشگاه پارس جنوبی جم 
و بویژه س��رمربی این تیم،  هومن افاضلی، احساس کرده اند 
که می توانند از این فرصت به سود خود بهره ببرند و ۳ امتیاز 
راح��ت به دس��ت بیاورند. از این رو، از ش��نبه تاکنون بارها 
اعلام کرده اند که به هیچ وجه زیر بار لغو بازی با اس��تقلال 
نمی روند. درست است که استقلالی ها یک بار سابقه نیامدن 
به زمین مسابقه را دارند )دیدار سوپرجام برابر پرسپولیس( 
و ب��ه همین دلیل یک جام را هم از کف دادند و یک بار هم 
سپاهانی ها به بهانه های مختلف از حضور برابر پرسپولیس سر 
باز زدند و بازنده شدند اما این بار ماجرا کلا فرق می کند. در 
آن موارد، تیم غایب دلیل موجه نداش��ت و از روی عمد در 
بازی حاضر نش��د و در نتیجه عواقبش را هم تحمل کرد اما 
این بار، داستان چیز دیگری است و کار از دست استقلال و 
فولاد خارج است. با این حال، جمی ها روز یکشنبه بیانیه ای 
دادند و از »پشت پرده ها« حرف زدند. آنها تاکید کردند که 
»باشگاه پارس جنوبی قطعا از حق و حقوق قانونی خود صرف 
نظر نخواهد کرد و در اطلاعیه های بعدی از پشت پرده امتناع 

باشگاه استقلال از سفر به جم با هواداران نجیب پارس جنوبی 
خواهد گفت«. این باشگاه البته به این بیانیه نیز اکتفا نکرده 
و از آنجایی که عنوان مطلبش »اطلاعیه شماره یک باشگاه 
پارس جنوبی جم« است به نظر می رسد اطلاعیه های بعدی هم 
در راه باشد. نکته دیگر اینکه برخی افراد در تیم های مختلف 
لیگ برتری معتقدند استقلالی ها »کرونانمایی« می کنند! اینها 
تاییدیه نهادهای پزشکی را هم احتمالا قبول نخواهند کرد، 
چون لابد معتقدند با آنها هم می ش��ود لابی کرد، کما اینکه 
چنین اتهامی به پزشک یکی از باشگاه ها زده اند. به این افراد 
هم توصیه می شود اگر اعتقاد راسخ دارند که مدعیان ابتلا به 
کرونا دروغ می گویند، به دیدارشان بروند و ضمن در آغوش 
گرفتن ش��ان با آنها مصافحه کنند تا در عمل نش��ان دهند 

اعتقادی به ابتلای این بازیکنان به کرونا ندارند. 
مهدی: راستی آزمایی می شود ■

سرپرست کمیته مسابقات سازمان لیگ فوتبال می گوید 
اگر میزان مبتلایان هر تیم به کرونا از ۲۵ درصد عبور کند، 
باید تست مجدد انجام شود. سهیل مهدی، سرپرست کمیته 
مس��ابقات س��ازمان لیگ فوتبال درباره موضوع مثبت شدن 
تست کرونای بازیکنان استقلال و موضع رسمی سازمان لیگ 
اظهار داشت: این مسائل مربوط به بحث های پزشکی است و ما 
مسؤول برگزاری مسابقات هستیم و باید درباره روند برگزاری 
مسابقات صحبت کنیم. به طور کلی آزمایشگاه هایی که مورد 
تأیید وزارت بهداشت هستند، از جمله آزمایشگاه بیمارستان 
مسیح دانشوری که در بحث کرونا خدمات بسیار زیادی ارائه 
کرده اند، برای ما قابل احترام هس��تند. با این حال روال این 
است که اگر تعداد بازیکنان هر تیم بیش از ۲۵ درصد شود، 
از باش��گاه ها خواهش می کنیم برای صحت تست های انجام 
شده، در یک مسیر و برای ارزیابی بهتر، تست مجدد بدهند. 
وی ادامه داد: پیش از هر چیز امیدوارم کسی مبتلا نشود اما 
عزیزانی که مبتلا می شوند امیدواریم زودتر خوب شوند. با این 

حال در صورت ابتلا در یک فاصله ۲۴ ساعته ۲ مرحله تست 
انجام می شود و با تست های اولیه مطابقت داده خواهد شد. این 
مساله در ارتباط با مسائل پزشکی، مربوط به سازمان پزشکی ما 
خواهد شد و در صورت تخلف انضباطی، در سازمان انضباطی 
ما بررسی و احکام انضباطی صادر می شود. مهدی در واکنش 
به اینکه باش��گاه پارس جنوبی اعلام کرده بود آنها در زمین 
حاضر می شوند و در صورتی که تست مجدد بازیکنان استقلال 
 منفی باش��د کمیته انضباطی باید این مس��ابقه را ۳ بر صفر

به س��ود آنها اعلام کند، گفت: در ای��ن باره، به صورت کلی 
صحب��ت می کنم. به هر دلیل موجه ی��ا غیرموجه، تیمی در 
زمین حاضر نش��ود، مسیر قانونی این اس��ت که ناظر بازی، 
داوران و هیات فوتبال استان مربوط گزارش ها را ارائه می کنند. 
همچنین اگر تیمی که در زمین حاضر نشده و به طور نمونه 
دلیل آنها پزشکی باش��د، این مساله به صورت رسمی اعلام 
می شود و پرونده به ارکان قضایی فدراسیون فوتبال می رود. 
قاعدتاً این تست های مجدد هم مربوط به پرونده خواهد شد 
و اینکه بازی ۳ بر صفر می ش��ود، لغو می شود، مجدداً برگزار 
خواهد ش��د یا نه مربوط به ما نیس��ت. ما تا تصمیم کمیته 
انضباط��ی این بازی را جزو برنامه نگه می داریم و در صورتی 
هم که تس��ت های مجدد نش��ان دهد ۲۵ درص��د بازیکنان 
استقلال کرونا گرفته اند، تیم ۲ هفته به قرنطینه خواهد رفت 
و سایر مسابقات پیگیری می شود. وی درباره اینکه آیا دیدار 
استقلال لغو شده و اینکه تست مجدد برای راستی آزمایی چه 
زمانی انجام می ش��ود، اظهار داشت: بازی لغو نمی شود، بلکه 
معوق خواهد ش��د تا زمانی که شرایط برگزاری مجدد فراهم 
شود. درباره راستی آزمایی هم فدراسیون پزشکی- ورزشی و 
س��ازمان پزشکی سازمان لیگ با باشگاه ها در تماس هستند. 
یا آنها فراخوانده خواهند ش��د یا هر طور که باشگاه بخواهد 
نمایندگان پزشکی ما به محلی که آنها راحت باشند می روند 

تا تست مجدد انجام شود.

بازیکنان کرونایی استقلال و فولاد باید دوباره تست بدهند ■
سازمان لیگ فوتبال ایران به باشگاه های استقلال و فولاد 
اعلام کرده بازیکنانی که تست کرونای آنها مثبت بوده، بار 
دیگر در آزمایشگاهی مشخص شده باید تست دهند. پس از 
مثبت اعلام ش��دن تست کرونای ش��مار زیادی از بازیکنان 
و عوام��ل ۲ تیم اس��تقلال و فولاد خوزس��تان که برگزاری 
دیداره��ای ای��ن دو تیم را در هاله ای از ابه��ام قرار داده، با 
تصمیم سازمان لیگ و برای راستی آزمایی، این نفرات مجدداً 
تست کرونا خواهند داد. یک مرکز آزمایشگاهی قرار است به 
طور رس��می به باشگاه های استقلال و فولاد معرفی شود تا 
اعضای این تیم ها  برای انجام تست مجدد اقدام کنند. طبق 
برنامه قرار است بزودی استقلالی ها  و فولادی ها در این مرکز 

آزمایشگاهی حاضر شوند. 
اعتراف عجیب حسن بیت سعید: از ۱۲ روز پیش به کرونا  ■

مبتلا بودم
در فیلم کوتاهی که از حسن بیت سعید در فضای مجازی 
منتش��ر ش��ده، این بازیکن ناخواسته اعتراف می کند با وجود 
ابت��لا به وی��روس کرونا و با آگاه��ی از این بیم��اری، مقابل 
اس��تقلال بازی کرده است. از حسن بیت سعید فیلمی پخش 
شده که می گوید از ۱۲ روز قبل به واسطه کرونا قرنطینه شده 
بود. این در حالی اس��ت ک��ه او ۱۱ روز قبل در ترکیب فولاد 
به مصاف اس��تقلال رفت. به نظر می رسد فولادی ها با وجود 
اینکه می دانستند بیت س��عید مبتلا به ویروس کرونا شده از 
او در بازی چهارم تیر ماه مقابل اس��تقلال اس��تفاده کرده اند. 
بیت سعید مقابل ماشین سازی بازی نکرد و به قرنطینه رفت و 
فولاد هم که برای بازی با نساجی به مازندران سفر کرده بود، 
به جای حضور در قائمشهر، شبانه به تهران بازگشت تا راهی 
اهواز ش��ود و کرونایی های خود را به قرنطینه بفرس��تد. فعلا 
برگزاری ۲ بازی هفته بیست و سوم لیگ برتر به دلیل کرونا 
منتفی است. استقلال و فولاد تیم هایی هستند که از حدنصاب 
۲۵ درصد عبور کرده اند و باید به قرنطینه بروند. این دو تیم 
بیش از ۲۵ درصد اعضای شان به ویروس کرونا مبتلا شده اند 
و با این حس��اب بازی استقلال و پارس جنوبی در جم و بازی 
نس��اجی و فولاد در قائمشهر به تعویق می افتد. البته احتمال 
تعویق لیگ برتر نوزدهم بعد از هفته بیست و سوم وجود دارد.

استقلال و فولاد درگیر کرونا هستند و رقبا در حال بیانیه دادن

شک به جای همدردی

دوشنبه ۱6 تیر ۱399
وطن امروز     شماره ۲966

بدبینی و مچ گیری به بدترین شکل ممکن فوتبال ایران را فراگرفته و فضایی به وجود آمده که حتی وقتی تیمی عنوان 
می کند اکثر بازیکنانش درگیر ویروس خطرناک کرونا شده اند، به جای همدردی و مراعات حال آنها، رقبا چیزی را که قابل 
راستی آزمایی است قضاوت زودهنگام می کنند و بدتر از آن بیانیه می دهند پشت بیانیه. استقلال و فولاد به هر دلیلی که 
جا دارد بعدا مقصران اصلی پیدا و معرفی شوند، درگیر کرونا شدند. اما در آن سو رقبا عوض آنکه این ادعای قابل اثبات را 
بپذیرند و به احترام این افراد و خانواده شان سکوت کنند، حرف هایی را به زبان می آورند که گویی 3 امتیاز فوتبال از جان 
آدم ها با ارزش تر است. نگاه انسانی را گم کرده و تنها در پس اتهام زنی به رقیب هستیم. کرونا و درگیر شدن با آن چیزی 
نیست که بشود با دروغ آن را به خود نسبت داد و شانه از رقابت خالی کرد. همه چیز قابل اثبات است و کاش قبل از مشخص 

شدن همه واقعیت، نخستین و ابتدایی ترین اصول حرفه ای و اخلاق مداری را نسبت به یکدیگر رعایت کنیم.
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